
 

環境政策 

Environmental Policy 

本公司秉持『回饋社會』之理念並深切體認『地球資源有限』及『環保工作之重要』，我們決定 

全面實施『環境管理系統』，特訂定環境政策如下： 

『遵守法規，環境保護，節能減碳，持續改善』 

According to the ideal of 『Feed back to society』and realizing the importance of environment-protection, 

company will conduct the environment-management system. Our Environmental Policy is as following. 

『Laws and Regulations Compliance, Environmental Protection, Energy-Saving& Carbon Reduction, 

Continuous Improvement』 

 

易華電子股份有限公司承諾在所有的商業運作，產品及服務各方面保護環境。我們努力： 

JMC ELECTRONICS CO., LTD. committed to environmental protection in all our business activities,  

products and services. We strive to: 

一、 透過有效利用資源及廢棄物最少量化方案以保護自然資源。 

Conserve natural resources through efficient resource utilization and waste minimization program. 

二、 遵守有關環保法規、顧客要求以及其它應履行的環境職責。 

Observe and comply with all applicable environmental laws, customer requirements and  

non-legislated conditions that JMC deem needful to fulfill. 

三、 透過教育訓練以提高員工的環保意識。 

Promote environmental awareness among employees by educating personnel in environmental  

issues. 

四、 透過環保目標的設定、定期環境稽核以及管理審查以追求持續改善。 

Pursue continual improvement through meeting set objectives, periodic environmental audits and  

management reviews. 

五、 持續與相關合約商、供應商及其它利益相關者溝通環境政策。 

Extend this pursuit by communicating the Environmental Policy to relevant contractors, suppliers  

and other interested parties. 

六、 減少及預防有害物質、廢水及廢氣對環境所造成的影響，以保護員工及環境。 

Reduce and prevent environmental impacts of hazardous substances, wastewater and air emissions  

so as to safeguard environment as well as employee well-being. 

 


